
 

 

 
 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 20, 2. februar 2023 (2021 - 
2023)/Teams 
 
 
Deltok:  
Berit Kjøll, Vibecke Sørensen, Sondre Sande Gullord, Ole R. Jørstad, Astrid Strandbu, 
Elisabeth Faret, Erik M. Unaas, Sebastian Henriksen, Zaineb Al-Samarai, Marco Elsafadi, 
Sara Stokken Rott, Kristin Kloster, Astrid Uhrenholdt Jacobsen og Åsmund Sæbøe.  
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Finn Aagaard og Magnus Sverdrup (referent). 
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 20 (2021-2023) 2. februar 2023 kl. 12.00.  
 
Møtet var vedtaksført. Sakene ble behandlet i en noe annen rekkefølge enn i saklisten. 
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling. 
 

 

 

Sak 202: Godkjenne innkalling og sakliste   

Idrettspresidenten innledet til saken. 

 

Vedtak: 

1. Innkallingen ble godkjent. 
2. Saklisten ble godkjent. 

 

 

Sak 203: RUS/BEL/UKR-saken  

Idrettspresidenten innledet til saken. 

 

NIF og norsk idrett har inntatt et tydelig standpunkt om at det i dagens situasjon ikke er 

riktig å la utøvere fra Russland og Belarus delta i internasjonale idrettskonkurranser. Et slikt 



 

 

standpunkt ble første gang vedtatt av idrettsstyret den 26. februar, og NIF sluttet seg til dette 

standpunktet i en fellesuttalelse fra det nordiske idrettsledermøtet 23. september 2022. 

Videre var dette standpunktet en del av fellesuttalelsen fra NIFs ledersamling 19. november 

2022. 

 

Under informasjons- og dialogmøtene med særforbundene og idrettskretsene 31. januar 

2023, ble standpunktet igjen kommunisert, og tilbakemeldingene som ble gitt fra 

organisasjonen viser at det er en samlet norsk idrettsorganisasjon som står bak dette 

standpunktet. 

 

Det pågår per tiden, i IOCs regi, en sondering av hvilke muligheter som finnes for at russiske 

og belarusiske utøvere eventuelt igjen skal få konkurrere internasjonalt. I et 

konsultasjonsmøte mellom IOC og alle verdens nasjonale olympiske komiteer den 19. januar 

2023, understreket idrettspresidenten at NIFs holdning er uendret i dette spørsmålet. 

 

Når det gjelder denne saken i den paralympiske bevegelsen, så opplyses det fra IPCs side at 

saken vil bli gjenstand for diskusjon på IPC ordinære generalforsamling senere i høst. NIF er 

i dialog med våre nordiske paralympiske søsterorganisasjoner i denne saken. 

 

Med tanke på NIFs videre oppfølging av saken, så vil den på et overordnet plan – og gitt den 

usikkerhet som råder – bli håndtert videre på denne måten: 

• Saken vil stå på agendaen på alle idrettsstyremøtene fremover. 

• Det vil avholdes et møte mellom de nordiske olympiske komiteer og idrettsforbund 

fredag 3. februar.  

• Det vil avholdes et møte mellom de nordiske paralympiske komiteer fredag 3. februar.  

• NIF vil kalle inn til møter med organisasjonen ved behov. 
 

Juridisk sjef i NIF, Henriette Hillestad Thune, orienterte idrettsstyret om NIFs utøverkomite 

med tanke på dens mandat og oppgaver, rolle på Idrettstinget, og dens forhold til IOCs 

utøverkomité. Videre ble det informert om mandat og valgbahetskrav for IOCs utøverkomité. 

 

Vedtak: 

Etter dialogmøtet med alle våre særforbund og idrettskretser 31. januar 2023 opplever 

idrettsstyret en solid tilslutning og støtte til de vedtak, standpunkt og uttalelser som 

idrettsstyret, norsk idrett og den nordiske idrettsbevegelsen har fremmet i denne saken. På 

denne bakgrunn har idrettsstyret fattet følgende vedtak: 

1. NIFs standpunkt om utestengelse av russiske og belarusiske idrettsutøvere og 

idrettsledere i internasjonal idrett er uendret og står fast. 

2. Norges idrettsforbund understreker at norsk idretts solidaritet retter seg mot 

Ukraina og ukrainsk idrett. 

3. Så lenge krigshandlingene vedvarer kan ikke Norges idrettsforbund se for seg at 

utøvere fra Russland og Belarus kan delta i internasjonale idrettskonkurranser, selv 

under strenge nøytralitetsprinsipper. 

4. Norges idrettsforbund vil fortsette å gi uttrykk for vårt standpunkt både i nasjonale 

og internasjonale fora. 

5. Idrettsstyret vil følge prosessen videre, og sluttet seg til generalsekretærens 

fremlagte plan for videre oppfølging av saken. 

 

 

 

 



 

 

Protokolltilførsler: 

Idrettsstyremedlem Kristin Kloster: Det anbefales at idrettsstyret følger med på og først tar 

stilling til resultatet av de pågående prosesser i det internasjonale idrettssamarbeidet, som 

man er en del av, når disse er avsluttet. 

 

Idrettsstyremedlem Astrid Uhrenholdt Jacobsen: Utøverkomiteen følger med på de pågående 

prosesser i den internasjonale idrettsbevegelsen. Når disse er avsluttet, vil vi gjennom en 

bred sondering blant norske topputøvere ta stilling til dette. 

 

 

Sak 204: Prinsipper for fordeling av spillemidler – Post 3  

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Forvaltningsansvarlig i NIF, Katrine Osland Netland, orienterte videre. 

 

I en ekstraordinær situasjon med pandemi og nedstenging, ser NIF at deler av modellen for 

fordeling på Post 3 slår svært ugunstig ut for særforbund som har hatt en reduksjon i antall 

aktive under pandemien. Særforbundene har hatt svært ulike forutsetninger for å kunne tilby 

aktivitet under pandemien, herunder på grunn av myndighetspålagte restriksjoner. 

 

Alle særforbund har fått like andeler av ekstraordinære midler uavhengig av om de har en 

økning eller reduksjon av aktive. 

 

Generalsekretæren foreslår derfor at vektingen mellom kategoriene «omfang» og «utvikling» 

endres fra 12% til 4% for kategorien «utvikling» og fra 63% til 71% for kategorien «omfang». 

Idrettsstyret sluttet seg til dette. 

 

Vedtak: 

Rammetilskuddet til barn, ungdom og bredde fordeles etter de vedtatte 

fordelingskriteriene, men vektingen mellom kategoriene «omfang» og «utvikling» endres 

fra 12% til 4% for kategorien «utvikling» og fra 63% til 71% for kategorien «omfang» som 

følge av en skjevfordeling under kategorien «utvikling» som følge av pandemien.   

 

  

Sak 205: Orienteringssak:   

a) Oppfølging av tingvedtak - samorganiseringen av NIF og NOK 

Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte i saken. 

 

Det vises til behandling av sak 13.24 på Idrettstinget i 2019, og til sak 91 i styremøte 

nr. 9 (2021-2023), 15. og 16. mars 2022. Dette er en av flere tingsaker som på grunn 

av pandemihåndteringen i norsk idrett ble satt på vent.  

 

Med ref. til sak nr. 91 i styremøte nr. 9 (2021-2023), 15. og 16. mars 2022, fikk 

generalsekretæren, sammen med presidentskapet, i oppgave å sette sammen en 

ressursgruppe med et tilhørende mandat, som kan fungere som en støtte for 

administrasjonens oppfølging av saken. 

 

Idrettsstyret ble orientert om ressursgruppens sammensetning: 

• visepresident Sondre Sande Gullord (leder av ressursgruppen) 

• En representant fra Norges Kickboxerforbund  

• En representant fra Norges Skøyteforbund  



 

 

• En representant fra NIFs utøverkomité 

• En representant fra Nordland IK 
 

Videre ble idrettsstyret orientert om ressursgruppens mandat: 

• Ressursgruppen skal bidra i å utarbeide en rapport relatert til Tingvedtaket fra 

2019 hvor det ble «[…] bedt om å utrede til neste Idrettsting hvordan 

samorganiseringen av NIF og NOK er sett opp mot NIFs verdier; frivillighet, 

demokrati, lojalitet og likeverd. Rapporten skal legges som bakgrunn for 

behandling av spørsmålet om skille av NIF og NOK» 

• Rapporten skal fremlegges for behandling på idrettsstyrets møte 25. april 

2023. 

• NIF stiller med sekretærressurs fra Generalsekretariatet. 

 

 
 

 
Neste ordinære styremøte er 14. og 15. mars 2023.  
 

 

 


